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Styrelsemöte 23-10-24

Protokoll 23-07

Styrelsemötesprotokoll 2023-10-24

Närvarande

Axel Legelius (AL), William Lindell (WL), Gustaf Björling (GB), Samuel Mattsson Nilsson (SMN), Boel

Petrén (BP), Ebba Ugander (EU), Daniel Nordin (DN), Karl Bellander (KB)

Frånvarande

Max Östlund (MÖ), Alice Karlsson (AK), Alexandra Jirvall (AJ)

Åhörare

Anton Nyman (AN), Tilda Sandberg (TS)

Plats

Biblioteket, Tibble Kyrka

§1 Mötets öppnande

Ordförande Axel Legelius öppnar mötet kl 18:15

§2 Val av mötesordförande

Styrelsen beslutade

att välja Axel Legelius till mötesordförande

§3 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade

att välja Samuel Mattsson Nilsson till sekreterare

§4 Val av justerare

Styrelsen beslutade

att välja Boel Petrén till justerare

§5 Mötets beslutanderätt

Mötet hade beslutanderätt på 6 stycken.
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§6 Fastställande av föredragningslista

Styrelsen beslutade

att fastställa föredragningslistan i sin helhet

§7 Föregående protokoll

Styrelsen beslutade

att lägga protokoll 23-05 och 23-06 till handlingarna

§8 Verksamhetsgrupperna

i. SKUffégruppen

Det diskuterades om att byta leverantör från Martin och Servera till Snabbgross, då det troligtvis är

billigare med tanke på det kortare avståndet vilket skulle minska milersättningen. Skuffégruppen skall

också uppdatera prislistan. I utvärderingen av brädspel-skuffét säger WL att vi inte gjorde några inköp,

då vi redan hade väldigt mycket godis och annat att sälja. WL berättar också att medlemmarna

spelade mycket spel och tyckte om det. Det fanns några medlemmar som hade velat ha ännu fler

spel.

Nästa skuffé är halloween-skuffé 26/10. WL nämner att skuffét fortfarande behöver en del planering

men att det ska ske snarast möjligt, och att mediagruppen också ska göra reklam om det.

Det är fortfarande oklart hur länge renoveringen av köket kommer att ta, men AN berättar att

prognosen är att det ska vara klart om ungefär 4 veckor. AL och WL säger att det inte är samma känsla

på skuffet där vi befinner oss just nu i sällskapsrummet, om man jämför med när vi befann oss i

cafeterian.

Ebba Ugander ansluter till mötet 18.29

Mötet har nu beslutanderätt på 7 personer.

AL nämner att vi behöver försöka få fler medlemmar att gå med i skuffégruppen och WL svarar med

att han har försökt men att det inte går så bra.

ii. Musikgruppen

Musikgruppen har haft sin jam-dag, dock har det varit strul att koordinera för att det har varit oklart

vilka som kan delta och när. Det skulle behöva göras mer strukturerat och man kan inte helt förlita sig

på att folk har koll på chatten, vilket gör det svårt för MÖ. Vissa mässor har det också varit struligt

med att få folk att spela eftersom att vi har få musiker som aktivt kommer så det skulle behöva

rekryteras fler medlemmar. Det kom 7 personer på jam-dagen, men eftersom ingen av dem deltar på

mötet kan vi inte uttala oss om hur det gick.
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iii. Mediagruppen

Mediagruppens senaste projekt, nästkommande talkshow, spelades in under Höst-SKUL. Men det var

inte tillräckligt med material för att kunna skapa en fullständig talkshow. Den ursprungliga planen var

att spela in en bit av den under varje läger för att sedan klippa ihop det. Dock fanns det av diverse

anledningar inte tid till det under Höst-SKUL 2 vilket gjorde att konceptet föll. På det

mediagruppsmöte som varit diskuterade de att de vill ladda upp mer material på TikTok. De

diskuterade även skapandet av musikvideo för Krist1, samt att skapandet av nya låtar pågår. Sedan

senaste styrelsemötet har en ny video lagts upp på TikTok. De videos som läggs upp på TikTok har alla

fått minst 1000 visningar. De diskuterade även skapandet av TikToks gällande styrelseledamöternas

roller för att visa vad det innebär att sitta i styrelsen och lite mer om de olika rollerna.

§10 Utvärdering Höst-SKUL

Vi har haft tre stycken Höst-Skul de senaste tre helgerna.

Höst skul 1 var 6-8 oktober- lägerledningen bestod av Axel Legelius, Boel Petrén, William Lindell, och

Konstantin Koutsinos. Vi hade även med oss Anton Nyman och Michael Öjermo från församlingen. Vi

hade 60 deltagare på lägret totalt, och vi spenderade 2245 kr på lägeraktiviteter, bland annat köptes

det in en fin Shrekdräkt. Temat på lägret var Shrek. Höstskul 1 gick bra tycker alla som var där. BP

nämner att det var väldigt god mat. TS tyckte att det var kul och att konfirmanderna blev nöjda. AN

tyckte att det var bra, det enda AN hälsar från församlingen att temat inte passar speciellt bra ihop

med undervisningen då Shrek är något svår att koppla till bibliska motiv.

Höst skul 2: 13-15 oktober, temat var terminal 5, Lägerledning var Karl Bellander, Axel Legelius, Daniel

Nordin, Alexandra Jirvall och mot slutet av lägret Alice Karlsson. Det var 92 deltagare, och inför lägret

spenderades 748 kr på lägeraktiviteter.

AL sammanfattar lägret som kaotiskt. Under lägret konsumerades det alkohol av yngredeltagare,

starksprit som de hade hällt i sina vattenflaskor. Många av de nykonfirmerade hade väldigt dålig

attityd, de var taskiga mot varandra och sina ledare. Brandlarmet gick halv 1 första natten, möjligtvis

för att deltagare rökt e-cigaretter på ett av rummen. Det var väldigt högljutt på nätterna, deltagarna

var dåliga att lyssna på sina ledare och även om det var många ledare där var de flesta ganska unga,

vilket ledde till att en del nykonfirmerade inte lyssnade på äldre deltagarna. Det rörde sig i varandras

rum. AL berättar att han tyckte att lägerledningen skötte sig väldigt bra, men nämner också att de

möjligtvis bör vara ännu tydligare med reglerna under skul. WL tillägger att man kan vara tydlig från

början till ledarna om att det antagligen kommer bli stökigt. DN lägger till att det var något svårt att

styra lägret då många av de äldre deltagarna var första-årsledare och kanske har svårt att styra och

ställa och vara hårda nog mot deltagarna och säga till tillräckligt hårt för att de ska lyssna. GB nämner

att ett sätt att försvåra för deltagarna att vara så pass pigga och alerta på kvällarna är att stänga av

kaffemaskinen för att lugna stämningen mycket. BP nämner också att man skulle kunna förbjuda och

vara striktare med konsumerandet av energidrycker. Konstaterandet av att det är viktigt med fler

ledarrum är viktigt, då det krävs fler ledare för att kunna hantera den mängden deltagare.

Det var nu flertal nya ledare som sov uppe i färjan vilket inte är fullt lämpligt då det sker mycket

bus och stök uppe i färjan och det behövs en stark ledning av äldre deltagare för att kunna styra

upp det kaoset.
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Karl Bellander ansluter till mötet 19.04.

Mötet har nu en beslutanderätt på 8 personer.

Det var Agneta Jonsson och Maria Sundbäck som var på plats från församlingens sida. Det var även

problem med avlämning av hyrbilen. KB är nöjd med ledarinsatsen och anser också att det behövs fler

ledarrum uppe i färjan. AL är nöjd med aktiviteterna, och säger att han fått höra att många av de

mindre stökiga ändå hade det kul.

Höst skul 3- 20-22 oktober, 54 deltagare, lägerledning bestod av Boel Petrén, William Lindell, Axel

Legelius och Gustaf Björling. Från församlingen var Christoffer Hofverberg och Pontus Svahn

närvarande. På lägeraktiviteter spenderades 1025 kr och temat var Egypten. BP tyckte att det gick

bra, men det var mycket grejer som hände på natten och saker utifrån lägret påverkade deltagarna

under lägret och detta delvis resulterade i att 1 deltagare åkte hem från lägret. Det spreds rykten om

att alkohol från skul 2 fanns kvar och att det hade gömts i skogen men det finns inga underliggande

bevis för detta.

BP berättar att första natten inte gick bra då deltagare hade dålig attityd och att två ledare hölls vakna

under natten och resulterade i att de behövde gå och lägga sig under dagen för att de hade tvingats

vara uppe och hålla koll under natten. BP tyckte att aktiviteterna gick bra men att det var lite mycket

planerat under förmiddagen vilket gjorde att de fick svårt att hålla igång under dagen. WL tyckte att

det inte var speciellt bra förberett inför aktiviteterna vilket gjorde att det blev sena med att starta upp

och deltagarna blev irriterade och tröttnade. AL anser att det skulle vara bra att planera i tid och se till

att de som har en aktivitet planerar och förbereder den.

Andra natten var lugnare. DN anser att det är bra när lägerledning är på plats för att deltagare förstår

att de behöver lyssna. BP tycker att det var ett okej läger, och WL tillägger att ledare och lägerledning

är viktigt att de har en enad front och att vi står upp för varandra och sammarbetar, och att nya ledare

får extra stöd av de äldre och att vi stöttar varandra i vårt ledarskap. BP berättar också att bussen åkte

fel på vägen hem vilket gjorde att de var tvungna att gå en onödig bit då bussen fastnade under bron

vid Täby Centrum.

AL frågar vad vi tycker att vi hade kunnat göra för att göra alla tre skul bättre.

AL föreslår att i anmälan i framtiden samla in mailadresser till vårdnadshavare. Den yngre

generationen är inte lika aktiv på mail vilket gör att det är svårt att få fram nödvändig information

innan lägret. Man skulle kunna skicka information om lägret gällande exempelvis packlista och

deltagaravgifter till både de nykonfirmerade och deras vårdnadshavare vilket skulle säkerställa att

informationen kommer fram och att vårdnadshavarna har kontaktuppgifter ifall det skulle vara något.

Detta skulle även underlätta ifall liknande situationer som under Höst-SKUL 2 uppstår i framtiden

då man kan skicka ut ett mail till alla vårdnadshavare och förklara situationen.
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BP föreslår att undersöka förändringar i lägerschemat, exempelvis att fördela tiden på eftermiddagen

på annat sätt, då det blir väldigt lång tid då det inte händer någonting. SMN tycker att det är bra med

lite fritid på eftermiddagen så de får den tiden till att hänga med varandra så de inte är uppe på

natten. WL påpekar risken med att de går och lägger sig.

AL tycker att det var väldigt ojämnt fördelat antal ledare på de olika lägrena och vet inte riktigt

anledning till denna stora ojämna fördelning. WL och BP pratar om olika anledningar till att det var så

pass stor skillnad på vart ledare söker, att det kan styras av vad som sker i omvärlden under helgerna,

exempelvis högskoleprovet som var under Höst-SKUL 3. WL kommer med förslaget ifall man ska

skicka ut en förfrågan när lägrena önskas. AL svarar med att det är svårt att sprida ut lägrena och att

det är väldigt pedagogiskt och praktiskt att ha lägrena 3 helger i rad samt att Karlberg inte är ledigt

alla helger.

Det är också väldigt tydligt att det är ett större antal yngre ledare än äldre. SMN säger att det kan

bero på ålder, och ett generationsskifte och att vi inte är speciellt många aktiva äldre medlemmar

längre. KB kommer med idén att anordna någon form av bankett för äldre medlemmar , exempelvis

2-årsledare och äldre. WL kommer med idén för att anordna någon form av möte och “repp” för äldre

deltagare/ledare. På något sätt behöver vi få äldre deltagare att visa större engagemang och få fler

äldre ledare att delta. AL pratar om att möjligtvis börja med att ha någon form av

äldredeltagaraktivitet efter lägret för att tacka alla dem som engagerar sig och hjälper till på

Höst-SKUL. Vi har haft fyra stycken från ledarutbildningen som åkt ut på SKUL. BP ger guldstjärna till

Emelie Holmström och Isabella Stuifbergen som var med på ettan och trean. BP tycker dock att man

bör tänka igenom hur mycket ansvar de ska ha. AL ger guldstjärna till AK och Freja Sandulf som var

med på tvåan.

AL tar upp frågan kring dörrarna i färjan och de följande problem som kommit med att det numera

finns lås på dörrarna. AL berättar att de problem som har kommit med dessa lås också uppmanar till

att vi i fortsättningen ska sätta lite restriktioner på hur vi ska använda de låsen. BP tycker att det inte

ska vara ett problem med låsen då vi vet att de inte heller egentligen behövs då vi har klarat oss utan

dem i flera år. Det finns saker med dessa lås som försvårar för ledare att hantera ex. tömning av rum.

AL tycker att vi till nästa år behöver ha en diskussion innan kring hur vi ska hantera situationen så att

en enad front utåt kan hållas.

Överlag tycker AL att det har gått okej med Höst-SKUL och många trots problematiken haft väldigt

kull.

Mötet ajourneras kl 20.10.

Mötet återupptas kl 20.13

§11 Utvärdering GROLL

Groll står för grill och boll, vi hade totalt 8 deltagare och vi spenderade 775 kr.

WL tyckte inte att det var jättemycket då vi inte fick det antal deltagare vi hade hoppats på.

5



Svenska Kyrkans Unga i Täby
Styrelsemöte 23-10-24

Protokoll 23-07
Groll hölls 1/10 då det också var högskoleprov vilket också kan ha lett till fåtal deltagare. WL tycker att

vi ska ta med vatten nästa gång för att släcka elden. Det var AL, AJ, DN, WL, BP som ledde aktiviteten

och de tycker också att det som grillades smakade bra. AL uppmanar att det hade vart roligt ifall fler

från styrelsen kom dit men även ifall det kommit fler deltagare. Det kommer diskuteras i framtiden

huruvida Groll är en aktivitet värd att ha kvar kommande år.

§12 Utvärdering Bowling

Bowling arrangerade 18/10 på Täby bowling. 1160 kr spenderades på banhyra och snacks. AL tyckte

att det var kul, och att det är värt att göra om. Det var också kul att ha något mitt i veckan en kväll,

och det verkar som att deltagarna tyckte att det var roligt. BP berättar att flertal blev taggade redan

då vi berättade om bowlingen vid torsdagsmässan.

§13 Aktivitet

Vi har kvar en aktivitet att planera den här terminen. AN kommer med förslaget från församlingens

sida, att ha en provsmakning av det nya godiset och andra produkter som ska säljas i kiosken på

Karlberg nästa sommar. Ett annat förslag är att vi ska hyra en biosalong för bara oss och kolla på film.

AN tipsar om att kolla mindre lokala biografer då de är något billigare än större biografer. KB föreslår

att anordna någon form av filmfestival och bankett, med skönt häng och catering, och låta

medlemmarna skapa filmer, eller om vi som anordnar skapar lite filmer som man sedan visar upp. GB

föreslår escape room. WL föreslår Go kart. EU föreslår att åka till Vaxholms kastell. Ett annat förslag är

att åka till Kokpunkten i Västerås.

Styrelsen beslutade

att anordna Escape Room

AL ansvarar för att boka.

§14 Höstens mässor

Eftersom att det är så få som går ledarutbildningen steg 2 kommer styrelsen att få hålla några mässor

under hösten. AL har satt ut ansvariga för varje mässa vi ska ha. 26/10 är det KB som håller den. EU

ansvarar för att hitta någon som kan hålla i mässan 2/11. Efter det håller ledarutbildningen alla

mässor till och med 7/12. 14/12 är sista mässan och den hålls av BP. Efter jul är första mässan 11

januari.

§15 Fortbildning och fördjupad ledarutbildning

23/11 hade AL och BP ett heldagsmöte med Anna Maniez (präst), Maria Sundbäck (diakon), Amanda

Fjellström (ledare och fantastisk revisor), Hanna Henningson Ersson (ledare), Nathalie Töpperwien

Blom (AGERA-volontär) och Elvira Feldt (AGERA-volontär) kring fortbildning och fördjupad

ledarutbildning. Nathalie och Elvira hade en workshop om att vara volontär och deras

12-stegsprogram. Det producerades även en grundplan kring att starta upp en fördjupad

ledarutbildning igen. Både BP och AL blev väldigt taggade på den fördjupade ledarutbildningen.

Vi ska ha en fortbildning om psykisk ohälsa 15/11. Den ska handla om hur man bemöter psykisk

ohälsa, bland annat konfirmander och andra människor. Det har pratats om hur man ska locka
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folk till det här, bland annat genom att göra någon form av resa. Exempelvis pratades det om en resa

till Vadstena, om att få ett högre ledararvode ifall man har gått den fördjupade ledarutbildningen. Se

Bilaga 1 för en fullständig rapport kring vad som diskuterades.

§16 Midnattsvolleyn

18/11 anordnar SKUSS midnattsvolley där Täby ska delta. AL skapar en gruppchatt för alla som ska

med. AL nämner att vi måste försöka locka nykonfirmerade och andra äldre medlemmar. Det behövs

marknadsföras ordentligt och det kommer att hållas i Västerleds församling. Vi behöver anmäla ett lag

med vilka som ska vara med. Det kommer även vara utklädnad under volleybollen. Vi har en budget

på 1500 kr.

§17 Jul-SKUL

8-10/12 är det Jul-Skul.

AL pratar om hur vi ska lägga upp lägret ifall aktiviteterna ska fördelas på verksamhetsgrupper som

det varit tidigare, eller ifall det ska vara ett lugnt, och inte så stressigt och lite mer fritt läger, där vi

inte delas upp i planeringen på samma sätt.

AL föreslår AL, DN, GB som lägerledning.

Styrelsen beslutade

att välja Axel Legelius till lägerchef, Daniel Nordin till vice lägerchef och Gustaf Björling till

lägerledning för Jul-Skul

Det som är kvar i budget för lägeraktiviteter under året är ca 5700 kr.

Styrelsen beslutade

att sätta en budget för lägeraktiviteter på Jul-SKUL på 2500kr

Ebba Ugander lämnar mötet kl 21.13.

Mötet har nu beslutanderätt på 7 personer.

AN ska kolla med församlingen om präst och säkerhetsansvarig. Styrelsen vill gärna ha med en präst

så att mässa kan firas.

Styrelsen beslutade

att öppna anmälan för Jul-Skul 16/11.

§18 Årsmöte
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AL föreslår att vi utlyser årsmötet i god tid och kallar alla innan årsskiftet då deras medlemskap går ut.

AL föreslår att vi utlyser någon gång i mellandagarna.

Styrelsen beslutade

att utlysa årsmötet 28/12

§19 Ekonomi

KB berättar att ekonomin ser bra ut, och AL berättar att vi ansökt om tilläggsanslag men att det inte

hörts något om det än. KB talar om att det gått betydligt mycket mer pengar till skuffét än budgeterat

men även att det köps mer och fler stora köp görs av deltagare.

§20 Medlemsregistrering

SMN och GB har registrerat alla medlemmar som var med på upptacktsveckan, och vi har då

registrerat 505 medlemmar. AL tror att anledning varför vi inte har slagit medlemsrekord kan bero på

att vi använder en annan metod än den som använts senaste åren då det har blivit lättare för

nykonfirmerade på upptaktsveckan att inte bli medlemmar. AL tror dock att det sättet vi har gjort i år

kommer gynna oss i längden och fler av medlemmarna som registrerat sig kommer att stanna kvar

och vara aktiva i kyrkan.

AL uppmanar till att se efter vilka som har uppdaterat sina medlemskap och inte och se ifall de vill

uppdatera medlemskapen.

§21 Julbasar

AL fick ett mail av diakonen Eva-Lisa Oldeberg angående arrangemang av en julbasar som kommer att

ske i Tibble kyrka den 3 december och hon undrar ifall SKU skulle vilja bidra. Det diskuterades på vilka

olika sätt vi kan engagera oss i detta, ex. sälja armband, eller göra en armbandsstation där man kan

göra armband. Styrelsen överväger olika sätt vi kan bidra men avvaktar med beslut.

§22 Övrigt

§23 Mötets avslutande

Mötet avslutas 21.33
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Protokollet har godkänts och justerats av

__________________________

Axel Legelius

Mötesordförande

__________________________

Boel Petrén

Justerare

__________________________

Samuel Mattsson Nilsson

Sekreterare

9


